
Interpelácia č. 110/2015   
 

 
8. riadne zasadnutie mestského zastupiteľstva 
konané dňa 14.12.2015  
 
 
MVDr. Hrdlík: 
Teraz sa vrátim k mojej achylovej päte, päťročnej interpelácii na ulici Bitúnkovej a to je 
parkovanie v obidvoch smeroch, dvoch bratňakoch, čo prišli z Anglicka si kúpili tam byty, 
domy a parkuje jeden na jednej strane,  druhý na druhej strane. Autobus, autá, ktoré chodia ku 
pánovi Jozefimu, mne do prevádzky, do ďalších prevádzok, osobné prejdú, nákladné 
neprejdú. Trebalo by vyzvať tých bratňakoch, čo prišli z Anglicka a doniesli peniaze, kúpili si 
tie domy, tam na tej ulici Bitúnkovej a parkujú naproti sebe rovno, žeby sa trošku posunuli 
alebo žeby parkovali na jednej strane. Päť rokov to interpelujem, päť rokov mám telefonáty 
od všetkých ľudí, čo chodia s autami, nemôžeme to pohnúť. No tak, keby toty bratňaci slávni, 
še dajak dohodli a dajak parkovali inakšie. 
 
PhDr. Čižmár: 
Čo sa týka parkovania na ulici Bitúnkovej, toto je úloha pre pána náčelníka, aby sa táto 
situácia promtne riešila. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Zodpovedané: na MsZ 
Dňa: 14.12.2015 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


